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Vanavond bespreekt u de beschikbaarstelling van 3 mln. euro voor de versterking van 
de binnenstad.  
 
Ik ben Henk van Hooft, voorzitter van de stichting Vaart in Assen.  
Vaart in Assen is het samenwerkingsverband van de vijf particuliere partijen: MKB 
retail, Koninklijke Horeca Assen, Gilde Bart, VVAC en Cultureel Hart, dat samen met de 
gemeente de schouders zet onder de versterking van de binnenstad. Daarom wil ik 
graag van de gelegenheid gebruik maken enkele opmerkingen te maken.  
 
Met elkaar hebben we een visie gemaakt die u midden vorig jaar in uw raad hebt 
behandeld.  Daarna zijn we in feite met de uitvoering gestart. Dat resulteerde vorige 
week in de afronding van de juridische afspraken. Binnen niet al te lange tijd zal ook de 
uitvoeringsorganisatie vorm krijgen. 
 
Intussen hebben wij ons gebogen over de uitvoering van de acties en projecten en 
voeren daarover inhoudelijk overleg met de gemeente: Afstemming van activiteiten.  
Niet onbelangrijk. Wij hebben de investeringsaanvraag van de gemeente naar de 
provincie besproken. Wij herkennen daarin de lijnen van de visie.  In onze 
ondersteuningsbrief hebben wij ook enkele aanbevelingen gedaan en deze ook met de 
gemeente besproken.  
Omdat we weten, dat in de tijd zaken anders kunnen lopen dan we nu voorzien zullen 
we de flexibiliteit opbrengen daarop in te spelen om zo het eindresultaat te verbeteren. 
Het zal duidelijk zijn, dat die flexibiliteit groter is, naarmate het moment van realisatie 
verder weg ligt. 
 
De wijze van samenwerking tussen partijen onderling en met de gemeente is niet uniek 
in Nederland, maar wel nieuw voor onze stad. Dat is niet alleen wennen. Het is ook een 
proces van zoeken naar nieuwe verhoudingen. 
Alle partijen hebben zich vanaf het begin gerealiseerd dat we begonnen aan een traject 
dat nodig is, dat een appel doet op elkaars verantwoordelijkheid en dat niet altijd 
makkelijk zou zijn. Inzichten en mogelijkheden moeten bijeen gebracht worden.  
 
Da afgelopen week zijn we tegen zo’n punt gelopen. VVAC legde in een memo de vinger 
bij het voorbehoud  dat deze vereniging in de visie heeft gelegd bij de financiering van 
bepaalde investeringen. Geen nieuw feit dus, maar wel goed om het niet onvermeld te 
laten. Dat gaf dus aanleiding voor overleg, ook in ons bestuur.  
 
Daarom benoem ik toch ook het volgende. Ook wij  onderkennen dat er interactie kan 
zijn tussen de onderscheiden ontwikkelingen in onze gemeente. Omvang en intensiteit 
worden ingeschat op basis van deskundige inzichten en verwachtingen omtrent 
economie en koopgedrag van consumenten. Het resultaat van die inschattingen is 
uiteenlopend.  Wij concentreren ons op de binnenstad. 
 
In de binnenstads visie staan een groot aantal acties, projecten en ontwikkelingslijnen 
van uiteenlopende aard en zwaarte. Onze binnenstads organisatie werkt vol overtuiging 
aan dat totaal. Praktisch gezien  in de tijd geplaatst naar de feitelijke mogelijkheden van 
dat moment. We zullen steeds kijken naar wat kan. Die samenwerking geldt allen die 



aan tafel zitten. Dus samen met de gemeente en de 5 partners in de vorige week 
opgerichte stichting zijn we daarmee aan de slag. 
 
En wij weten daarbij:  
Zonder moeite bereik je niets wat de moeite waard is.  
 
Tegen die achtergrond zien wij graag uw steun voor het voorliggende raadsvoorstel, en 
daarmee ook voor de aanvraag naar de provincie. 
 
Dank u wel. 
 
 


